
Protokół Nr.  15 /2016

Z posiedzenia Komisji Sportu , Turystyki i Współpracy z Zagranicą

Odbytego w dniu: 22.02.2016 r.

Początek posiedzenia godz.               Zakończenie godz.

Obecni Członkowie Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Ewa Pędziwiatr

3. Anna Klepacz

4. Paweł Ciszewski

5. Artur Wrona

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni Goście spoza składu Komisji:

1. Janusz Kwak

2. Ołeksij Tiereszenko

3. Jan Wojdan

4. Jerzy Gadomski

5. Bożena Wiśniewska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Rozpatrzenie spraw bieżących związanych z działalnością MKS „Olimpia Kowary”.

4. Omówienie oczekiwań i określenie możliwości miasta Kowary na remont i rozbudowę 
infrastruktury stadionu miejskiego.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.



Streszczenie przebiegu obrad

Ad. 1  Przewodniczący otworzył przebieg obrad. Nie obecność jednego członka komisji,
usprawiedliwiona.

Ad. 2 Porządek obrad w głosowaniu przyjęto jednogłośnie.

Ad. 3 Zabrał głos Prezes Klubu Janusz Kwak:

-  zaprosił  wszystkich  chętnych  na  prezentację  zawodników  drużyny  seniorskiej.  Dnia
04.03.16 r. w MKO Kowary;

-  poprosił  o  szybkie  rozstrzygnięcie  kwestii  koszenia  zieleni  na  terenie  stadionu.
Zaproponował zlecenie zadania firmie zewnętrznej lub zakup kosiarki samojezdnej;

- trzeba zatrudnić osobę na stanowisku gospodarza obiektu;

-  zapytanie  o  możliwość  przyjęcia  od  klubu  prowadzenia  strony  internetowej  przez
pracownika urzędu;

- zapytanie o możliwość objęcia projektem z funduszy UE środków na szkolenie trenerów
do klasy UEFA oraz innych możliwości pozyskania  środków zewnętrznych dla klubu;

- prośba o przyspieszenie wypłaty środków z konkursu na szkolenie dzieci i młodzieży w
Gminie Kowary, zbyt długi okres do wypłaty środków prowadzi do utraty płynności;

- prośba o zwrócenie się o większą liczbę godzin do dyspozycji hali sportowej SP 1;

- prośba o pomoc miasta w odświeżeniu stadionu.

Następnie o głos poprosił  trener w klubie Ołeksij  Tiereszenko. Poprosił  o rozpatrzenie
możliwości wspierania przez miasto piłkarzy z Ukrainy, którzy graliby  w naszym klubie.
Kolejnie  zauważył,  że  zbliża  się  okres  rekrutacyjny  szkół  w  związku  z  czym  trzeba
przygotować proces rekrutacji do klas sportowych w LO Kowary.

Ad.  4  Janusz  Kwak  poprosił  o  wzięcie  pod  uwagę  fatalny  stan  obiektów  na  terenie
stadionu i  wzięcie pod dyskusję pozyskania środków na modernizację budynku szatni,
który pełni  również wiele innych funkcji  potrzebnych do działalności  klubu szkolącego
dzieci  i  młodzież,  obecnie w liczbie około  150 os.  Zapytał również Panią Burmistrz o
stanowisko co do realizacji koncepcji rozbudowy infrastruktury stadionu miejskiego, który
został przyjęty do realizacji strategii długofalowej.

Następnie  Prezes  Klubu zwrócił  się  do  Członków Komisji  i  Pani  Burmistrz  aby  wsparli
wysiłki wszystkich pracujących od ponad 10 lat, na sukcesy Klubu. Olimpia Prowadzi w
rozgrywkach  IV  ligi  OZPN  i  pokazuje  się  możliwość  awansu  do  ligi  III.  Zarząd  Klubu
wstępnie oszacował, że na utrzymanie Klubu w III lidze potrzeba ok. 200 tys. zł. Część tej
kwoty pokryją sympatycy Klubu w formie darowizn. Niestety Klub nie będzie mógł zagrać
nawet jednego pełnego sezonu w III lidze bez konkretnego wsparcia z budżetu miasta.



Ad. 5 W sprawach różnych J. Kwak poinformował, że na ten rok mamy 70-lecie sportu w
Kowarach. Miasto i  Klub planują dwudniową imprezę sportową i festyn Dni Kowar na
stadionie miejskim w dniach 18-19 czerwca 2016 r. 

Zostanie zwołana komisja w dniu 29.02.2016 o godz. 16:00.

W jej porządku omawiane będzie wszystko co związane z obchodami Dni Kowar oraz 70-
lecia sportu.

Ad. 6 Zakończono obrady.

Protokołował

Sławomir Jakóbowski

Przewodniczący Komisji

Sławomir Jakóbowski


